
Fra: Benedicte Ludvigsen <benne929@gmail.com> 
Sendt: søndag 4. februar 2018 13:36 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fwd: Fellesområde i sollia til Kjartan 
 

Til landbruks sjef :)  

Kanskje jeg har feil Mail? Sendte denne september 2017 uten å fått svar. Kan dere være så 

snill å sende den til riktig mottaker? 

Mvh Beneficte Ludvigsen  

 

---------- Videresendt e-post --------- 

Fra: Benedicte Ludvigsen <benne929@gmail.com> 

Dato: fre. 8. sep. 2017 kl. 21:14 

Emne: Fellesområde i sollia 

Til: kjartan.nyhammer@lindas.kommune.no <kjartan.nyhammer@lindas.kommune.no> 
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Hei:) 

Her oppe i Sollia på Seim, har vi fått en avtale med Inge Herman Rydland om at vi kan 

få lov å bytte friområdet fra det vi disponerer pr idag til et område som han har tilbydt 

oss. Det område vi har idag er veldig uegnet til formålet pga tilkomst, beliggenhet, lite 

oversiktlig og ikke barnevennligt.  

Området vi kan få ligger sentralt og oversiktlig for alle hus og alle i sollia ønsker dette 

veldig.  

Vi har vært i møte med Sigvart Hopland som slår området, og han har uttalt at området 

er lite tenelig til slåttmark pga myr og vann. Vi kan bruke massene på det aktuelle 

området til å forbedre andre deler av eiendelen på bruk 1733. Vi ønsker veldig et møte 

med landbruktsjefen. En synfaring:) 

 

Vi håper sånn på positivt svar så ungene og alle kan få et trygt og kjekt uteområde.  

Jeg legger ved to bilder av området.  

Mvh Benedicte Ludvigsen 

Sollia 22 

5912 Seim 

Tlf 93624235 

 

Sendt fra min iPhone 
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